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Inleiding 

Naar aanleiding van het kennisnamestuk in de commissie MiSB van 12 mei jl. BW14-0172 

Afvalmonitor 2013 in HHW hebben wij de volgende vragen. 

  

Vragen 

1. Uit de afvalmonitor 2013 blijkt dat de gemeente HHW slechts voor 45% bijdraagt 

aan het scheiden van normaal huishoudelijk afval. In het B&W-advies is gesteld 

dat de ambitie voor 2016 50% is, terwijl in het grondstoffenbeleid het percentage 

voor onze gemeente voor 2016 gesteld is op 65%.  

Welke concrete maatregelen heeft het college al genomen c.q. welke 

maatregelen worden er op korte termijn genomen om dit percentage naar de 

gestelde 65% te leiden in 2016? 

2. In huishoudelijk restafval zit volgens de bijlagen over 2013 vooral teveel gft-afval 

en oud papier/karton. Hoe denkt het college deze kg. ruim terug te brengen en dat 

deze beter voorgescheiden worden door de inwoners? Denk bij uw antwoord ook 

vooral aan de oplossingen bij appartementen en flats. 
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Antwoord van het College 

 Inleiding 

De afvalmonitor wordt jaarlijks opgesteld en dient ervoor om het bestuur inzicht te geven 

in de stand van zaken rond de afvalinzameling en de daaraan gekoppelde ambities. De 

ambities zijn vastgesteld door de raad via het grondstoffenbeleidsplan, inclusief op 

hoofdlijnen de daaraan verbonden acties. Voor een nadere onderbouwing en toelichting 

op de acties verwijzen wij daarom naar het “Grondstoffenbeleidsplan 2013 – 2016”. 
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Antwoorden 

 

1: Het percentage van 65% hergebruik (gescheiden inzameling) is een landelijke ambitie, 

die de gemeente Heerhugowaard ook nastreeft. Dit percentage is opgebouwd uit twee 

soorten huishoudelijk afval, nl. normaal en grof. Beide soorten huishoudelijk afval worden 

door de gemeente gescheiden ingezameld.  Het huidige percentage van gescheiden 

inzameling is 57% (dit bestaat uit 45% voor normaal en 92% voor grof huishoudelijk afval)   

 

In het grondstoffenbeleidsplan 2013- 2016 zijn de stappen (acties) toegelicht die de 

gemeente wil zetten om de gestelde ambities waar te maken. Ingaande 2014 is de 

inzameling van grofvuil aan huis versoberd. De frequentie is van 1x per twee weken 

teruggebracht naar 1x per maand. Hiermee willen wij inwoners stimuleren om grofvuil 

naar het afvalbrengdepot te brengen aan de Beukenlaan. Hier kan het grofvuil namelijk 

(aan de bron) in meerdere fracties worden gescheiden en kan al het afval gratis worden 

aangeboden. 

De meest ingrijpende actie voor 2014 / 2015 is het opstarten van een pilot om 

kunststofverpakkingen aan huis in te zamelen (haalvoorziening). Door de service te 

verhogen blijkt (in andere gemeente) dat inwoners eerder en meer bereid zijn om de 

kunststofverpakkingen apart te houden van het restafval en gescheiden in te zamelen.    

Tenslotte gaat de gemeente, naast deze acties die met name betrekking hebben op de 

inzameling en het serviceniveau, zich ook nadrukkelijker richten op de communicatie rond 

het gescheiden aanbieden van huishoudelijk afval (oa. via het Stadsnieuws).  

 

2: Binnen de door de raad vastgestelde kaders (o.a. geen diftar of containermanagement 

systeem) beschikt het college over beperkte mogelijkheden om de hoeveelheid GFT in 

het restafval effectief terug te dringen. De grote hoeveelheid GFT in het restafval is door 

heel Nederland een probleem, waarbij met name de gemeenten met Diftar enige grip en 

sturing hebben op het terugdringen van deze hoeveelheid. Naast Diftar is het gespiegeld 

of omgekeerd inzamelen in opkomst (zie grondstoffenbeleidsplan). Dit type inzameling 

biedt de gemeente Heerhugowaard ook kansen op een betere afvalscheiding en is 

daarom onderdeel van het actieplan voor de komende jaren.   

   

Voor de inzameling van oud papier en karton (opk) heeft de raad besloten verenigingen 

daarin te blijven betrekken. Het alternatief was om de inzameling door de gemeente te 

laten organiseren, mogelijk via een extra rolcontainer. Resultaten uit benchmarks laten 

zien dat inzameling via een rolcontainer ervoor zorgt dat het opk in het restafval afneemt. 

Het is nu aan het college om in samenwerking met de inzamelende verenigingen meer 

oud papier en karton uit het restafval te krijgen.   

 

Gelet op de relatief geringe hoeveelheid hoogbouw in de gemeente (12%) zijn er voor dit 

type bebouwing op dit moment geen speciale acties gepland. De landelijke ontwikkelingen 

rond de afvalinzameling bij hoogbouw worden uiteraard wel in de gaten gehouden, om te 

zien of hier kansrijke mogelijkheden voor de gemeente tussenzitten.  

 

 

 

 


